



BIOGRAPHY / BIOGRAPHIE

Theresa McGee

Theresa McGee (settler, she/her) is a lawyer and former adjudicator with broad expertise in public law and policy. She has served in a variety of roles with Ontario's Ministry of the Attorney General for over a decade and is currently Counsel in the Ministry's Crown Law Office - Civil.

As a senior adjudicative leader at Tribunals Ontario, Theresa led transformations to enhance the efficiency, transparency, and accountability of administrative justice in the province, with a focus on enhancing access to services for First Nation, Inuit, and Métis individuals.

Early in her career, Theresa worked in the Office of the Chief Justice of the Superior Court of Justice, where she oversaw the Court's Legal Research Facility and advised the Judicial Executive on the administration of civil, criminal, and family justice in Ontario.

Theresa holds a Master of Laws in Administrative Law from Osgoode Hall Law School and a Juris Doctor from the University of New Brunswick Faculty of Law. She is a member of The Advocates' Society and the Thomas More Lawyers' Guild of Toronto, and serves as a Director on the boards of the Council of Canadian Administrative Tribunals and the Bach Children's Chorus of Scarborough.

Theresa McGee (occupante, elle) est une avocate et une ancienne arbitre qui possède une grande expertise en matière de droit public et de politiques publiques. Actuellement conseillère au Bureau des avocats de la Couronne (droit civil) du ministère du Procureur général de l'Ontario, elle a occupé diverses fonctions au sein du ministère pendant plus de dix ans.

En tant que haute responsable décisionnelle de Tribunaux décisionnels Ontario, Theresa a piloté des initiatives de transformation visant à améliorer l'efficacité, la transparence et la responsabilité de la justice administrative dans la province, en mettant l'accent sur l'amélioration de l'accès aux services pour les membres des Premières Nations, les Inuit et les Métis.

Au début de sa carrière, Theresa a travaillé au bureau du juge en chef de la Cour supérieure de justice, où elle a supervisé le service de recherche juridique de la Cour et conseillé les postes élevés de magistrature sur l'administration de la justice civile, pénale et familiale en Ontario.

Theresa est titulaire d'une maîtrise en droit administratif de la Osgoode Hall Law School et d'un Juris Doctor de la faculté de droit de l'Université du Nouveau-Brunswick. Membre de The Advocates' Society et de la Thomas More Lawyers' Guild of Toronto, elle siège au conseil d'administration du Conseil des tribunaux administratifs canadiens et du Bach Children's Chorus of Scarborough.